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Protokoll fört vid styrelsemöte för SSRK:s södra avdelning på Ekerödsrasten 2010‐08‐30 
 

 

Närvarande:    Henrik Svensson 
Susanne Mayer‐Nilsson 
Anette Björgell 
Per Ekelund 
Annika Hecktor 

    Carin Träffe    fr o m § 5 
    Berit Persson Qvist 
    Eva Urbanyik 
    Jörgen Sandberg 
 

 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Henrik Svensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg och godkändes. 
 

§ 3 Val av justeringsman 
Jörgen Sandberg valdes att justera dagens protokoll. 
 

§ 4 Föregående mötesprotokoll nr 6/2010 
I § 6a står att ”Ett ordinarie prov kommer att ske i Tyringe den 31 juni”. Det ska 
stå 31 juli. Därför godkändes protokollet och lades till handlingarna. 
 

§ 5 Ekonomi 
Per Ekelund rapporterade att ekonomin är fortsatt stabil. Vi har fått in första 
omgången med medlemsavgifter från HS. En till kommer under hösten. 
Vi behöver kunna profilera oss mer i samband med t ex Jakt‐ och Fiskemässan i 
Bosjökloster. Henrik Svensson kollar upp ev rollup/banner till nästa möte. Så vi 
kan vara ute i god tid och ha detta framme innan nästa års mässa. 
Likaså diskuterades ev väst med klubbens logga eller namn. Susanne Mayer 
Nilsson tar fram lite förslag till nästa möte. 
 

§ 6 Arbetsgrupper 
a. Viltspår 
Helén Hedlundh Håkansson meddelar via mail det ordinarie provet avlöpt utan 
problem och att alla deltagarna tog pris. Bästa hund var en dansk hund och det 
fanns även finsk deltagare. I o m provet blev de utländska deltagarna SE VCH och 
de svenska hundarna var redan detta. 
Totalt sett är det färre hundar på viltspårproven i år och detta är generellt för 
hela landet. 
En domarkonferens ska avhållas den 12 september. 
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b. Retriever 
Annika Hecktor rapporterar att WT i Kävlinge fick ihop hela 46 anmälda ekipage i 
nybörjarklass. Man hade räknat med runt 25 startande så detta var positivt. 
WT i Karlskrona gick i samtliga klasser och även där blev arrangemanget lyckat. 
Anette Björgell efterlyser dock resultaten igen från Karlskrona eftersom 
webbsidan där dessa legat nu är stängd. 
Ett provledar‐/kommissariemöte avhölls den 12/8 och där planerades 2011‐års 
prov. Något försvinner och något blir nytt! 
WT–domarutbildningen har diskuterats vidare och blir i vinter/tidig vår. 
Inget WT är inlagt på våren – kanske kan det vara något för de nya domarna att 
hålla i? 
Man planerar att ha tre mocktrial i mars/april. Detta blir i form av en cup där de 
två bästa resultaten räknas. 
Unghundsderbyt 2011 planeras vidare. En arbetsgrupp är tillsatt och ett första 
möte är i veckan. Derbyt går av stapeln 14 dagar före midsommar – exakt datum 
kommer. 
Retriever‐SM 2010 kommer att avhållas inom SSRK södras distrikt den 27‐28/11. 
Anders Carlsson är provledare, Henrik Svensson är jaktledare, Bosse och Eva 
Ferm håller i anmälningarna. Roger Westerman från HS sköter sponsorerna. Vi 
beslöt att sponsra med glas. Mer detaljer kommer längre fram ang SM:et. 
 
c. Spaniel 
Carin Träffe rapporterar om höstens prov som närmar sig. 
Jörgen Sandberg rapporterade om de vattenprov som avhölls den 14/8. 
Anmälningstiden har gått ut till Trolle‐Ljungby provet och det är totalt 36 
anmälningar. Än har inte anmälningstiden gått ut för de andra proven. 
SM avhålls här i Skåne den 6‐8/11. 
 
d. Utbildning 
Jakt‐ och Fiskemässan i Bosjökloster avhölls i helgen och vi fanns representerade 
via montern som bemannades av Berit Persson Qvist och Susanne Mayer Nilsson 
på lördagen samt Berit och Anette Björgell på söndagen. Vi tog aldrig fram någon 
broschyr då vi erhöll de allmänna om SSRK från HS. Däremot saknar vi något att 
hänga på väggarna (se under § 5). 
Vi erhöll inte bidraget från HS men kommer att begära bidrag för körersättning 
samt kostnad för bord och stolar i efterhand. 
”Apportering till nytta och nöje” fick tyvärr ställas in då det blev för få anmälda. 
Vi gör ett nytt försök till våren. 
Önskemål om jaktlydnad/apporteringskurs framkom i samband med 
Bosjökloster. 
 

§ 7 Utställning 
Berit Persson‐Qvist meddelar att allt är ok inför Åstorpsutställningen. 
Berit trycker på HS för att höra hur det blir med stamboksavgiften som höjs 
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fr o m nästa år och den elektroniska resultatrapporteringen. 
Medlemskap för utländska tävlande diskuterades. Hur gör andra klubbar 
egentligen? Danska retrieverklubben kräver numera medlemskap vid provstart 
där. 
 

§ 8 Inkomna skrivelser 
Nedanstående skrivelser var utsända via mail. Dessa noterades och lades 
därefter till handlingarna. 
 
Kansliet  Protokoll HS telefonmöte 100420 
Kansliet  Protokoll Spanieljaktkommittén 100415 
Kansliet  Skrivelse ang hantering / rapportering av jaktprov 
SKK  377 ‐ Avliden exteriördomare 
SKK  378 ‐ Resultatregistrering från utställning 
SKK  379 ‐ Nya föreskrifter i djurskyddsförordningen rörande djur i 

träning och på tävling 
SKK  385 ‐ Nya auktorisationer exteriördomare 
SKK  Auktoriserade exteriördomare 
SKK  Pgf 79 SKK CS‐protokoll 2010‐06‐15 
Kansliet  Protokoll från konstituerande möte 2010‐05‐25 
Kansliet  Protokoll från SSRKs fullmäktige 2010‐05‐22—23 
SKK JhK  439 ‐ Nya föreskrifter, policy & anvisningar vid jaktprov med bif avtal 

samt info ang stickprovskontroll 
SSRK Ordförande  Utg 63 ‐ Inbjudan och information ang dialogmöten kring förslag till 

ny organisation 
SKK Tävlingsavd  445 ‐ Nya handläggningsrutiner & rapportering om olämplig 

hundförvaring vid tävling/prov, med anmälningsblankett 
Lilian Jonsson  Tackbrev i samband med uppvaktning 
Kansliet  Remiss ang regler för jaktchampionat för spaniels 

Carin Träffe har varit i kontakt med HS och man kommer att skriva 
ihop en ny remiss – därför besvaras inte denna. 

 
§ 9 Utgående skrivelser 

 
HS  SSRK södra ang Hemställan till HS 

Anette Björgell har fått svar från HS ordförande att man stödjer oss! 
De tar kontakt med oss, men då detta inte har skett än skickas en 
påminnelse till dem på nytt. 

HS  Svar på remiss ang ansökan elevtjänstgöring Tollingjaktprov 
HS  Ansökan bidrag Jakt‐ & Fiskemässan Bosjökloster 28‐29/8 
Oliver’s Petfood  Uppsägning av sponsoravtalet 

Sponsoravtalet är nu uppsagt 

 
§ 10 Övriga frågor 

a. Charlie Johnsson 
Charlie har gått bort och vi beslöt skicka en blomma till hans begravning. Anette 
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Björgell ombesörjer detta. 
 
b. Hemsidan 
Mer och mer kommer in på nya hemsidan. Lite nytt kommer så småningom bl a 
lite reportage. 
Anmälningsblanketterna stämmer inte längre. Då några fortfarande vill använda 
sig av denna bestämdes att de ska göras om. Annars använder många idag 
webbanmälan och det fungerar bra. 
 

§ 11 Kommande styrelsemöte 
Nästa möte 4/10 kl 18.00 på Ekerödsrasten. Nästa möte efter det bestämdes till 
den 6/12, 17/1 samt 21/2 kl 18.00 på Ekerödsrasten. 
Årsmötet bestämdes till den 5/3 2011. Berit Persson Qvist fick i uppdrag att hitta 
lämplig lokal. 
 

§ 12 Mötets avslutande 
Ordförande Henrik Svensson tackar för visat intresse och förklarar mötet 
avslutat. 
 

 
 
Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
 
Anette Björgell    Henrik Svensson 
sekreterare     ordförande 
 
 
 
 
      Jörgen Sandberg 


